



From Conversation to Conversion—An Ignatian Trajectory International Symposium on Ignatian Spirituality

從交談到轉化的依納爵靈修路向
依納爵靈修國際研討會

香港受新型冠狀病毒疫情影響，近日情況雖然有所緩和，惟未來仍面對不少不確定的因素。有見及此，主辦單位天主教研究中心和思維靜院仔細考量，並與各主講者商討後，決定將研討會延期至明年舉行。日期暫定於2023年7月1至3日。

盼望屆時各海外與本地的嘉賓和參加者均能聚首一堂，達致互相交流和團契之情誼。懇請主內兄弟為此意向代禱。

Although the number of new COVID cases is decreasing gradually, there are still many uncertainties regarding the pandemic situation in Hong Kong. In view of this, the organizers, Centre for Catholic Studies and Xavier House Ignatian Spirituality Centre, have deliberated and discussed with the keynote speakers, to postpone the conference to next year, during 1st to 3rd July 2023.

We sincerely hope that by then, overseas and local guests and participants can gather for sharing, interaction and fellowship. We humbly ask dear brothers and sisters to keep this intention in your prayers.